
一、成為台灣心理學會會員

加入台灣心理學會，每年即可免費線上閱覽與下載《中華心理學刊》各期刊物，並享有會

員價參與本會舉辦之活動，以及免費參加台灣心理學年會等權益，入會方式請參考台灣心理學

會網頁（https://www.tpa-tw.org/membership）。

二、長期訂閱或購買單本期刊

如欲訂購紙本或電子期刊，可至五南官網 https://www.wunan.com.tw下單，或洽詢五南業
務助理（電話：02-2705-5066分機 824；E-mail：sawork2@wunan.com.tw）。

三、購買單篇文章

中華心理學刊每期文章收錄於華藝線上圖書館、聯合百科—台灣學術經典、 ProQuest與
EBSCO等線上資料庫平台，讀者可至相關平台購買閱讀單篇文章。

Subscribe to Chinese Journal of Psychology (CJP)

1.	 Become a member of the Taiwanese Psychological Association.
	 Join the Taiwanese Psychological Association to gain access to the publications of the Chinese 

Journal of Psychology online every year, enjoy free participation in the Taiwan Psychology Annual 
Conference, and more. For membership, please visit the website of the Taiwanese Psychological 
Association (https://www.tpa-tw.org/membership).

2.	 Subscription or purchase of a single journal 
	 To order paper or electronic journals, please place an order at Wu-Nan (https://www.wunan.com.tw), or 

contact Wu-Nan sales representative (TEL: 02-2705-5066 ext. 824; E-mail: sawork2@wunan.com.tw).

3.	 Purchase a single paper 
	 The publications of the Chinese Journal of Psychology are included in the Airiti Library, United 

Digital Publications-Taiwan Academic Classic, ProQuest, EBSCO, and other online databases. 
Readers can purchase and read single papers from related databases.
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